
 

KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Interpellationer 

 

 

2010:19 

  

  

  

2010:19 Interpellation av Karin Rågsjö (v) om brister vid 

Jobbtorgen när det gäller väntetider, rättssäker-

het och kvalitet på jobbplaner 

Dnr 331-616/2010 

 

 

Den granskning som revisionskontoret har gjort av jobbtorgen visar på brister 

som slår hårt mot den arbetslösa. Granskningen visar exempelvis att klienter 

vid stadsdelsförvaltningen Enskede-Årsta-Vantör får vänta cirka två veckor för 

en tid på jobbtorget i Farsta centrum. Under sommaren 2009 förekom längre 

väntetider, upp till åtta veckor för målgruppen ungdomar.  

 Ungdomsarbetslösheten i ungdomsgruppen ligger på ca 9 % och långtids-

arbetslösheten har ökat med 88 % i ungdomsgruppen.  Att då inte ha en bättre 

framförhållning för att snabbt nå gruppen ungdomar ger en signal att detta är 

en ickefråga för högeralliansen. 

 Överföringen av personuppgifter från stadsdelsnämnderna till socialtjänst- 

och arbetsmarknadsnämndens jobbtorg är inte heller tillräckligt rättssäker och 

det finns brister i närvaroregistreringen på jobbtorgen. Som det är nu har ett 

antal aspiranter blivit av med sitt försörjningsstöd på grund av felaktig inrap-

portering, vilket är helt oacceptabelt. 

 Den så kallade jobbgarantin följs upp genom att jobbtorgen mäter andelen 

aspiranter som inom fem dagar har fått en jobbplan. Jobbtorgens uppföljning 

visar att andelen aspiranter som fått en jobbplan inom fem dagar i genomsnitt 

varit 78 % under perioden januari till november 2009. För jobbtorget i Kista 

centrum är andelen 74 % och för Farsta centrum och Rosenlundsgatan är ande-

len 81 %. Ca en femtedel har således inte fått en jobbplan i tid. 

 Flera av de intervjuade enhetscheferna på stadsdelsförvaltningarna anser att 

kvaliteten på den första jobbplanen som jobbtorget upprättar för aspiranten 

generellt sett är låg. Det förekommer att de aktiviteter/insatser som anges i 

jobbplanen inte är tillräckliga, att planerna inte följs upp eller att de inte är 

möjliga att följa upp.  
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 Mot bakgrund av ovanstående negativa utveckling vill jag fråga ansvarigt 

borgarråd följande: 

1. Hur länge anser du att arbetslösa ungdomar ska vänta på tid på jobb-

torgen? 

2. Anser du att rättssäkerheten för brukarna är tillräcklig? 

3. Hur tänker ni stärka jobbtorgen? 

 

Stockholm den 15 mars 2010 

 

Karin Rågsjö 


